
Z á p i s n i c a   
z 4. zasadnutia komisie pre sociálne, zdravotné a bytové otázky, ktoré sa uskutočnilo 

dňa 10.06.2024 
 

 
Prítomní: Peter Hlavatý, RSDr. Peter Gomboš, Mgr. Dominika Jarošová, Mgr. Ildikó 
Jarošová, PaedDr. Danica Lehocká PhD., Sylvia Braunová, Mgr. Eva Schmidtová MPH, 
PhDr. Silvia Straňáková, Mgr. Renáta Zelezníková,  PhDr. Margaréta Zozuľáková, Sylvia 
Paštéková. 
Neprítomní: RSDr. Ľubor Gáll (ospravedlnený). 
Za verejnosť: Eva Karvaiová Oláhová, Eva Tóthová, Skarleta Adámiková  
 
Program: 
 
1. Otvorenie 
2. Vyhodnotenie plnenia uznesení 
3. Bytové otázky  
4. Návrhy k tvorbe rozpočtu pre rok 2025 
5. Rôzne 
6. Záver 
 
Priebeh zasadnutia:  

1. Otvorenie  

Rokovanie otvoril a viedol predseda komisie Peter Hlavatý. V úvode privítal všetkých 
prítomných. Na základe prezentácie 10 prítomných členov komisie skonštatoval, že komisia 
je uznášaniaschopná. Pán RSDr. Ľubor Gáll bol ospravedlnený. Členovia komisie boli 
oboznámení s programom rokovania komisie prostredníctvom pozvánky rozoslanej 
tajomníčkou komisie elektronicky. 
 
Nakoľko boli prítomné panie Eva Karvaiová Oláhová, Eva Tóthová a Skarleta Adámiková  
komisia sa rozhodla vypočuť najskôr ich. Komisia jednohlasne odhlasovala zmenu programu.  
 
Pani Eva Karvaiová Oláhová má podanú žiadosť o pridelenie nájomného bytu, v poradovníku 
je na 75. mieste. Komisii predniesla svoju ťažkú životnú situáciu. Komisia pani Karvaiovú 
Oláhovú vypočula, následne jej vysvetlila, že prideľovanie bytov na ulici V. Šrobára patrí do 
pôsobnosti OSS Šaľa, takže s prípadnou žiadosťou o umožnenie bývania v týchto bytoch  sa 
musí obrátiť na OSS Šaľa.  Zároveň ju komisia oboznámila s tým, že nakoľko má žiadosť 
o jednoizbový byt, je možné, že jej tento bude relatívne rýchlo pridelený, nakoľko 
o jednoizbové byty je zo strany verejnosti najmenší záujem. Pani Karvaiová Oláhová vzala 
všetky skutočnosti na vedomie a následne komisiu opustila. 
Následne komisia vypočula panie Evu Tóthovú, ktorá má toho času pridelený 1-izbový byt č. 
35, na II. poschodí, na ulici Kráľovská 2551/F a pani Skarletu Adámikovú, ktorá má toho 
času pridelený 2-izbový byt č. 13, na III. poschodí, na ulici Kráľovská 2489/4A, a žiadajú 
o ich vzájomnú výmenu, pričom komisia už rokovala o ich žiadosti na predchádzajúcom 
zasadnutí a žiadala, aby sa panie dostavili na zasadnutie komisie a osobne vysvetlili svoju 
žiadosť. Panie uviedli, že je to ich vzájomná dohoda, pre pani Adámikovú je byt veľký a je 
pre ňu finančne výhodnejšie  si tento vymeniť s pani Tóthovou.   Následne komisiu opustili. 
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Komisia prijala nasledovné uznesenie: 
 
    Hlasovanie: Prítomní: 10; za: 8, proti: 0, zdržalo sa: 2. 
 
  Uznesenie č. 6/2024 
 
 

1.  komisia prerokovala žiadosť o výmenu 1-izbového bytu č. 35, na II. poschodí, na 
ulici Kráľovská 2551/F, toho času pridelený pani Eve Tóthovej a 2-izbového bytu č. 
13, na III. poschodí, na ulici Kráľovská 2489/4A, toho času pridelený pani Skarlete 
Adámikovej.  

2.  komisia odporúča primátorovi mesta  vyhovieť žiadateľkám o výmenu 1-izbového 
bytu č. 35, na II. poschodí, na ulici Kráľovská 2551/F, toho času pridelený pani Eve 
Tóthovej a 2-izbového bytu č. 13, na III. poschodí, na ulici Kráľovská 2489/4A, toho 
času pridelený pani Skarlete Adámikovej. 

 
2. Vyhodnotenie plnenia uznesení   
 
Na predchádzajúcom zasadnutí neboli prijaté žiadne uznesenia.   
 
 
3.  Bytové otázky  
 
1.)  Žiadosť pána Róberta Takácsa, bytom Kráľovská 2489/4A o výmenu 1-izbového bytu za 

väčší.     
 

  Členovia komisie sa oboznámili s predloženou žiadosťou a hlasovaním nebolo žiadosti  
vyhovené.   
 
   Hlasovanie: Prítomní: 10; za: 0, proti: 10,  zdržalo sa: 0. 

 
 
2.) Obsadenie uvoľneného 2-izbového bytu č. 5, na I. poschodí, na ul. Kráľovská 2489/4A,  
v Šali. Na obsadenie tohto bytu komisia  určuje osobu z poradovníka. 
 

Hlasovanie: Prítomní: 10; za: 10, proti: 0, zdržalo sa: 0. 
 

   Komisia prijala nasledovné uznesenie:  
  
  Uznesenie č. 7/2024 
 

a)  komisia prerokovala žiadosť o obsadenie 2-izbového bytu č. 5, na I. poschodí, na 
    ul. Kráľovská 2489/4A,   v Šali, 
b) komisia odporúča primátorovi mesta prideliť predmetný nájomný byt Bc. Jane 

Horváthovej, trvale bytom Šaľa, P.J. Šafárika 17, 
c)  komisia zároveň odporúča primátorovi mesta určiť náhradníka pre pridelenie 

predmetného bytu z aktuálneho poradovníka uchádzačov o nájom bytu vo 
vlastníctve mesta Šaľa a to: 

1.  Dália Takácsová, trvale bytom Šaľa, P. Pázmaňa 5. 
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3.) Obsadenie uvoľneného 1-izbového bytu č. 79, na IV. poschodí, na ul. Kráľovská 
2551/4G,  v Šali. Na obsadenie tohto bytu komisia  určuje osobu z poradovníka. 
 

Hlasovanie: Prítomní: 10; za: 10, proti: 0, zdržalo sa: 0. 
 

   Komisia prijala nasledovné uznesenie:  
  
  Uznesenie č. 8/2024 
 

a)   komisia prerokovala žiadosť o obsadenie 1-izbového bytu č. 79, na IV. poschodí, na 
    ul. Kráľovská 2551/4G,   v Šali, 
b) komisia odporúča primátorovi mesta prideliť predmetný nájomný byt Eve 

Karvaiovej Oláhovej, trvale bytom Šaľa, V. Šrobára 9, 
c)  komisia zároveň odporúča primátorovi mesta určiť náhradníka pre pridelenie 

predmetného bytu z aktuálneho poradovníka uchádzačov o nájom bytu vo 
vlastníctve mesta Šaľa a to: 

1. David Pál, Mgr. a Dagmar Knappová, trvale bytom Horné Saliby 1050. 
 
  
4. Návrhy k tvorbe návrhu rozpočtu pre rok 2025. 
 
Komisia viedla diskusiu. Vzhľadom na nepriaznivú finančnú situáciu by výhľadovo na ďalšie 
obdobie navrhovala zabezpečiť chránené bývanie pre matky s deťmi v krízových životných 
situáciách na krátke obdobia, pokým im nie je zabezpečené trvalé bývanie.  
 
5. Rôzne.  
 
Pani Mgr. Ildikó Jarošová, na základe podnetu od obyvateľov, sa zaujímala o možnosť 
montáže klímy na bytové domy vo vlastníctve Mesta Šaľa. Pani Sylvia Braunová jej 
vysvetlila, že Mesto Šaľa povoľuje montáž klímy na základe žiadostí od nájomníkov.  
 
6. Záver 
 
Predseda  komisie ukončil zasadnutie komisie a poďakoval prítomným za ich účasť.       
 
 
 
                              Peter Hlavatý 
                                                                                                     predseda komisie 
 
 
 
 
V Šali dňa 10.06.2024         Zapísala: Sylvia Paštéková, tajomníčka komisie 


